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Z powodu zamknięcia ul. Okrężnej zwracam się z prośbą o przeanalizowanie organizacji 

ruchu w tym rejonie. Osoby jadące w stronę oś Kopernika nie maja możliwości w tej chwili 

przejazdu przez okoliczne domki, ponieważ wszystkie drogi są jednokierunkowe. Wcześniej ul. 

Okrężna odciążała ruch i była łącznikiem między dwoma osiedlami, co znacząco rozładowywało 

ruch przy ul. Rzeczypospolitej i skracało drogę. Dlatego proponuję, do momentu otwarcia ul. 

Okrężnej, proponuję otworzyć ul. Świerkową na ruch dwukierunkowy. 

Z góry dziękuje za rozpatrzenie tej prośby 

Z poważaniem

Joanna Śliwińska-Łokaj


